

## CALL FOR ABSTRACTS

Safe, Resilient, and Sustainable Urban and Rural Development

The 17th International Association for China Planning (IACP) Conference  
Tianjin, China

Hosted by the International Association for China Planning  
Tianjin University

Organized by School of Architecture, Tianjin University

Co-organized by Tianjin University Research Institute of Architectural Design & Urban  
Planning Co.Ltd.



You are cordially invited to submit abstracts to the 17th IACP Conference.

Following the COVID-19 pandemic, urban and rural ecosystems' resilience and safety, as well as the move toward more sustainable development, have all received global recognition. To achieve future high-quality development, it becomes an important research agenda to learn from international experiences, understand the profound changes in China's development environment, and enhance the foresight, guidance, and systematization of urban and rural planning practices.

In 2016, the third United Nations Conference on Housing and Sustainable Urban Development (Habitat III) advocated changing the urbanization model to address new challenges, such as climate change and informal, unsafe, and unsustainable urban development. The UN-Habitat's World Cities Report 2022 further underlined safe and resilient development, prioritizing public health, and proposed to enhance the adaptation and resilience of urban and rural environments to shocks and pressures to move towards a more sustainable future. In 2021, China's 14th Five-Year Plan and the 2035 Long-Term Goals Outline also proposed a shift to the development of super mega-cities while taking into account the multi-faceted needs of the economy, society, culture, ecology, and safety and strengthening risk management in urban governance to promote high-quality sustainable development. Recent spatial planning in various regions has also proposed multiple measures to increase urban safety, resilience, and sustainability.

The core theme of this annual conference is 'safe, resilient, and sustainable urban and rural development'. We sincerely invite scholars, planners, engineers, and government administrators from China and around the world to participate in academic exchanges, widely discuss planning theories and practical issues that help drive high-quality urban and rural development in the new era, and share planning research and practices in various

fields such as urban economy, culture, society, and ecology. The conference aims to discuss advanced concepts and successful experiences in urban and rural planning and governance in the context of new development through keynote and parallel sessions on new planning concepts, technologies, and issues related to safety, resilience, and sustainable development.

The conference tracks include:

1. Resilient Cities and the Theory of Urban and Rural Resilient Development
2. Spatial Planning System and Territorial Spatial Planning
3. Industrial Revitalization and Urban Vitality
4. Public Health and Healthy City
5. Strategies in Response to Climate Change
6. Urban and Rural Integration and Regional Coordination
7. Urban Regeneration and Value Reshaping
8. Historical and Cultural Preservation in Urban and Rural Areas
9. Smart City and New Technologies in Planning
10. Eco-City and Sustainable Development
11. Transportation and Infrastructure Planning
12. Housing, Community, and Real Estate Development
13. Urban Design and Landscape Planning
14. Others

#### **Abstract Submission**

Please submit your paper abstract of 200-300 words, in **English only\***, to <https://easychair.org/conferences/?conf=iacp2023> by March 1, 2023. Please refer to the template on the last page.

Paper abstracts should be submitted via EasyChair. Please register as an author in the EasyChair system first. When making a submission, please select the most appropriate track and submit your abstract to that track **ONLY**. Please enter the names and contact information of all co-authors. Otherwise, their names will not appear in the conference program. The technical committee of the conference will review all submitted abstracts.

Participants interested in organizing a pre-organized session, please ask your session participants to submit their abstracts as regular abstract submissions. The organizer of the pre-organized session should send a pre-organized session proposal to [iacp.conf@gmail.com](mailto:iacp.conf@gmail.com) before April 01. The proposal should include the purpose and theme of the session, and the information of each individual paper (abstract ID, title, and authors). The subject of the email should be formatted as “Pre-organized session proposal: proposal title”.

**Organization:** on-site conference complemented by online meetings (Depending on the epidemic)

#### **Important Dates**

Opening for abstract submission: January 15, 2023

Deadline for abstract submission: March 1, 2023

Notification of abstract acceptance: April 1, 2023

Deadline for advance registration: May 15, 2023

Deadline for student award and travel grant applications: May 15, 2023

Dean’s forum, on-site registration, and technical tours: June 28, 2023

Conference: June 28 – July 2, 2023

#### **Conference Organizing Committee**

## **IACP**

Chair: Zhenhua Chen (The Ohio State University)

Co-chair: Junfeng Jiao (University of Texas at Austin)

Executive committee: Zhilin Liu (Tsinghua University); Ying He (The Chinese University of Hong Kong); Tao Tao (University of Minnesota)

Contact: [iacp.conf@gmail.com](mailto:iacp.conf@gmail.com)

## **Tianjin University**

Chair: Kun Song

Vice chairs: Peng Zeng, Xiwei Xu

Executive committee: Tianjie Zhang, Qingming Jian, Qiao Wang, Xiaoyan Mi, Wei Zuo, Yu Wang, Yuanyuan Guo

Contact: [iacpconference2023@163.com](mailto:iacpconference2023@163.com)

## Template for abstract

### Abstract Title<sup>1</sup>

Hongwei Dong<sup>2</sup>  
California State University, Fresno  
Fresno, CA 93740  
[hdong@csufresno.edu](mailto:hdong@csufresno.edu)

Zhenhua Chen<sup>3</sup>  
Affiliation,  
address,  
telephone and email address

The abstract should answer the following questions<sup>4</sup> in 200-300 words. The technical committee will review abstracts based on how the questions are answered:

- What is the issue addressed and why is the issue important for policy or practice?
- What gaps or misunderstandings in the literature does the research fill or correct?
- How is the research conducted?
- What are the (expected) research findings?
- What are the conclusions for policy or practice and the implications for further research?

Keywords: three to five keywords

---

<sup>1</sup> Capitalize only the initial letter of each word.

<sup>2</sup> Use the following format: First name Last name; do not capitalize last name.

<sup>3</sup> When you submit an abstract online, please enter the names of all of your coauthors on the website. Otherwise, their name will not appear in the conference program.

<sup>4</sup> The questions were borrowed from the requirements of Journal of Planning Education and Research.

## 摘要征集启事

# “安全、韧性、可持续的城乡高质量发展”

第十七届国际中国规划学会（IACP）年会

中国·天津

主办单位

国际中国规划学会（IACP）

天津大学

承办单位

天津大学建筑学院

协办单位

天津大学建筑设计规划研究总院有限公司



我们诚挚地邀请您投稿并参加第十七届国际中国规划学会年会。

### 会议主题 Conference Theme

在经历了新冠疫情的全球大流行后，城乡环境的安全韧性及更可持续的发展导向已成为全球性广泛共识。如何总结国际发展经验，理解我国发展环境面临的深刻复杂变化，增强城乡规划工作的预见性、引导性及系统性，已成为未来高质量发展阶段的重要研究命题。

2016年，第三届联合国住房与可持续城市发展大会（人居III）提出要转变城市化模式以应对未来发展的新挑战，尤其需要解决气候变化、非正规、不安全以及不可持续的城市发展问题。联合国人居署《世界城市报告2022》高度关注安全与韧性发展，把公共卫生列为优先事项，提出增强城乡环境适应和应对冲击和压力，迈向更可持续的未来。2021年，我国的十四五规划和2035年远景目标纲要之中也提出转变超大特大城市开发建设方式，统筹兼顾经济、社会、文化、生态、安全等多元需要，加强城市治理中的风险防控，促进高质量、可持续发展。各地近期的国土空间规划中也通过多措并举积极提高城市安全、韧

性和可持续性。

本次年会的核心主题是“安全、韧性、可持续的城乡高质量发展”，诚邀来自中国和世界各地的学者、规划师、工程师和政府管理人员进行学术交流，广泛探讨新时期助力城乡高质量发展的规划学术理论与实践问题，分享交流其在城市经济、文化、社会、生态等多领域的研究与应用进展。会议拟就安全、韧性与可持续发展相关的规划新理念、新技术和迈向高质量发展阶段的若干重要问题展开主旨交流与分组研讨，总结新发展语境下城乡规划与治理方面的全球先进理念与成功经验。

此次会议议题主要包括：

1. 韧性城市与城乡韧性发展理论
2. 国土空间体系与国土空间规划
3. 产业振兴与城市活力
4. 公共卫生与健康城市
5. 气候变化应对策略
6. 城乡统筹与区域协同
7. 城市更新与价值重塑
8. 城乡历史文化保护
9. 智慧城市与规划新技术
10. 生态城市与可持续发展
11. 交通和基础设施规划
12. 住房、社区与房地产发展
13. 城市设计与景观规划
14. 其他

## 论文摘要提交要求

请提交 200-300 字的英文论文摘要。摘要范本请见最后一页(英文部分)。摘要须于 2023 年 3 月 1 日前通过如下网址递交:

<https://easychair.org/conferences/?conf=iacp2023>。

摘要通过 EasyChair 系统提交,摘要作者需在 EasyChair 注册后方可提交摘要。在线提交摘要时,请在所列的议题中选择最合适的一项,提交摘要到该议题中。请在摘要网站上输入所有合作者的姓名。否则,他们的名字不会出现在会议程序中。本会议的技术委员会将审阅所有提交的论文摘要。

如果您希望组织一个专题分论坛,请您分论坛的参与者按正常程序提交摘要。专题分论坛组织者需在 4 月 1 日前发邮件到 [iacp.conf@gmail.com](mailto:iacp.conf@gmail.com),说明组织分论坛的意图、分论坛主题以及分论坛内所有文章的具体信息(摘要号码、摘要题目以及所有作者信息)。邮件的题目请按如下格式:“Pre-organized session proposal: proposal title”。

如果您希望组织圆桌论坛或者特别论坛,请发邮件到 [iacp.conf@gmail.com](mailto:iacp.conf@gmail.com),说明圆桌论坛的主题与嘉宾组成。邮件的题目请按如下格式:“IACP annual conference roundtable/special session proposal (your name)”。

**会议形式:** 线上线下相结合 (视疫情变化可能会有更改)

## 会议关键日期

摘要投稿开放日期: 2023年1月15日

摘要截止日期: 2023年3月1日

录取通知日期: 2023年4月1日

注册截止日期: 2023年5月15日

学生论文奖和旅行奖学金申请截止日期: 2023年5月15日

院长论坛,会议现场注册时间和学术考察: 2023年6月28日(暂定)

全体会议和分组论文会议时间: 2023年6月28日-7月2日(暂定)

## 会议组委会

国际中国规划学会

会议主席: 陈振华(俄亥俄州立大学)

联合主席: 焦峻峰(德克萨斯大学奥斯汀分校);

执行委员: 刘志林(清华大学); 何颖(香港中文大学); 陶涛(明尼苏达大学)

联系方式: [iacp.conf@gmail.com](mailto:iacp.conf@gmail.com)

天津大学

主席: 宋昆

副主席: 曾鹏 许熙巍

执行委员: 张天洁 蹇庆鸣 王峤 米晓燕 左为 王雨 郭源园

联系方式: [iacpconference2023@163.com](mailto:iacpconference2023@163.com)

## 会议摘要模板

### **Abstract Title<sup>1</sup>**

Hongwei Dong<sup>2</sup>  
California State University, Fresno  
Fresno, CA 93740  
[hdong@csufresno.edu](mailto:hdong@csufresno.edu)

Zhenhua Chen<sup>3</sup>  
Affiliation,  
address,  
telephone and email address

The abstract should answer the following questions<sup>4</sup> in 200-300 words. The technical committee will review abstracts based on how the questions are answered:

- What is the issue addressed and why is the issue important for policy or practice?
- What gaps or misunderstandings in the literature does the research fill or correct?
- How is the research conducted?
- What are the (expected) research findings?
- What are the conclusions for policy or practice and the implications for further research?

Keywords: three to five keywords

---

<sup>1</sup> Capitalize only the initial letter of each word.

<sup>2</sup> Use the following format: First name Last name; do not capitalize last name.

<sup>3</sup> When you submit an abstract online, please enter the names of all of your coauthors on the website. Otherwise, their name will not appear in the conference program.

<sup>4</sup> The questions were borrowed from the requirements of Journal of Planning Education and Research.